
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 16/10/2023 
 
Του: Βασιλείου Κοτίδη, Βουλευτή Ημαθίας 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 
 
ΘΕΜΑ: «Επαναλειτουργία Τμήματος Δοκίμων Αστυφυλάκων Νάουσας» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Συμφώνως επιστολής της Ένωσης Αξιωματικών Κεντρικής Μακεδονίας, ενώ το Τμήμα 
Δοκιμών Αστυφυλάκων Νάουσας ξεκίνησε εκ νέου τη λειτουργία του, διατάχθηκε η 
ενίσχυσή της Σχολής Αστυφυλάκων, προκειμένου να υποδεχθεί τη νέα εκπαιδευτική 
σειρά Δοκίμων Αστυφυλάκων, αποκλειστικά με προσωπικό προερχόμενο από υπηρεσίες 
της Διεύθυνσης Αστυνομίας Ημαθίας. Όπως τονίζεται, «…ενώ οι υπηρεσίες τα τελευταία 
εννέα (9) χρόνια από την αναστολή λειτουργίας της Σχολής είχαν μπει σε μια 
καθημερινότητα με σταθερή λειτουργία, προσαρμοσμένες στις υπηρεσιακές ανάγκες, 
ξαφνικά προέκυψε η απόφαση επαναλειτουργίας με δυνάμεις εκ των έσω». Σε συνέχεια 
της επιστολής της αναφέρει η εν λόγω Ένωση ότι «οι περίπου είκοσι πέντε (25) 
Αστυνομικοί που κλήθηκαν να επανδρώσουν την υπηρεσία αυτή προέρχονται από 
μάχιμες υπηρεσίες του Νομού, προκαλώντας με τον τρόπο αυτό τόσο υπηρεσιακά 
προβλήματα και πίεση στις υπηρεσίες προέλευσής τους όσο και έλλειψη ασφάλειας και 
αστυνόμευσης στην τοπική κοινωνία». 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε όπως προβείτε στις δέουσες ενέργειες, ώστε, όπως η Ένωση Αξιωματικών 
Κεντρικής Μακεδονίας προτείνει, να «εξετάσετε το ενδεχόμενο έκδοσης διαταγής 
ενίσχυσης και στην παρούσα περίπτωση, με σκοπό την εύρυθμη και απρόσκοπτη 
λειτουργία τόσο της Σχολής όσο και των υπόλοιπων υπηρεσιών της Διεύθυνσης 
Αστυνομίας Ημαθίας»; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΚΟΤΙΔΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 
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